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يهدف هذا المقرر إلى دراسة استراتيجيات التدريس المختمفة مع التطرق إلى المهارات اللازمة في التدريس 
 واليومية.وكيفية عمل الخطط الدراسية الفصمية 

التعريف بالاستراتيجيات  وتتضمن وحدات المقرر: المفهوم الحديث لمتدريس وموازنته بالمفهوم التقميدي،
خطواتها  -عوامل ظهورها  -تصنيفاتها وأسسها  -مفهومها )والطرق والأساليب الحديثة في التدريس 

والطرق التقميدية وممارسة الطلاب لبعضها تحميل تمك الاستراتيجيات ومقارنتها بالاستراتيجيات  -وتنفيذها 
 .(وتطبيقها، واختيار أنسب الاستراتيجيات والطرق الأفضل لطلابنا في المجتمع السعودي

 

Credits Course Title Course Code 

  
Strategies of Effective 

Teaching 
    Cur 

This course aims to study methods and different teaching strategies. It also teaches the 

necessary skills in instruction and how to make term and annual lesson plans.  

It includes teaching the modern concept of teaching compared to the traditional concept in 

terms of defining the new ways of teaching in relation to concepts, bases, appearance factors, 

steps and implementation; and analysis of these methods and models and comparing those 

models to the traditional. Later, Students practice the traditional and the modern teaching 

methods and strategies. C
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